
Frå: Sølvi Knudsen <sngk@live.no> 
Send: mandag 19. august 2019 11:53 
Til: Eirik Bouwer Utne 
Emne: Sak om Elias huset og plassering 
 

Hei. Viser til møte før i dag. Viser også til samtale med deg og Haakon Åse 2.juli og til E-post 
datert 19.07 d.å. frå Mållaget og Sogelaget til Ordførar, Utvalsleiar, Kultruseksjon og teknisk. 
Denne saka ønskjer eg på dagsordnen for å gjera vedtak som gjer at ein kan koma vidare 
med plasseringa. Reknar med at du tek kontakt med Helge Kvam slik at den kjem opp som 
sak. 
Helsing Sølvi Knudsen 


